
 

Verslag van de  najaarsvergadering Dorpsbelangen op  woensdag 2 november 2022 in de 

Binding. 

 

1. Opening  

Voorzitter Dyane van Bavel heet iedereen van harte welkom en neemt de agenda door. 
Speciaal welkom aan wethouder Lazise Hillebregt en Martin Veldwijk.  
De Gemeente betrekt Dorpsbelangen in de ontwikkelingen. We zijn blij dat we directe lijnen hebben 
met de gemeente. Naast onze goede samenwerking geven wij onze kaders aan van wat 
Dorpsbelangen kan doen en wat bij de gemeente hoort. 
 

2. Mededelingen vanuit het bestuur 

Wilma de Vries vertelt dat het bestuur van Dorpsbelangen het afgelopen jaar niet stil heeft gezeten. 

We zijn nu met 5 bestuursleden en zijn blij met deze samenstelling. Echter zullen er bestuursleden 

vertrekken. Het is noodzaak om er mensen bij te vinden. We willen graag voor iedereen klaarstaan 

en goed aandacht kunnen geven aan de dingen die spelen in het dorp. We hebben een inloopuur,  

proberen goed bereikbaar te zijn en zaken die bij onze inwoners spelen aan te kaarten bij de diverse 

instanties. Voor het merendeel van deze zaken gaan we in gesprek met de gemeente. We zijn 

zoekende naar een voorzitter en secretaris. Graag nog voor het aftreden van de huidige 

bestuursleden zodat er ruimte is om bekend te raken met Dorpsbelangen. Bij voorkeur zijn we op 

zoek naar jonge mensen. Zij zijn de toekomst en blijven hier (hopelijk) nog lang wonen. 

Centrumplannen: In voorjaarsvergadering hebben we al een presentatie gezien van de vergroening 

van het winkelcentrum. Dit is een onderdeel van de basisvariant die is gekozen voor Het 

Centrumplan. Binnenkort gaat er begonnen worden met de werkzaamheden. Er zal nog een integraal 

plan ontwikkeld moeten worden, dat ingezet kan worden en relatie heeft met de toekomstige 

plannen voor de omgeving. Dit is nodig om verdere plannen te ontwikkelen en uit te voeren. We 

blijven in beweging en mochten we input nodig hebben, laten we dit via social media weten.  

20 jaar geleden is er een plan voor Biddinghuizen gemaakt door de gemeente en in 2010 heeft een 

werkgroep zich bezig gehouden met het Pleinenplan, maar dit is nooit uitgevoerd. Nu staan we weer 

op hetzelfde punt. Dorpsbelangen is benaderd om mee te denken over het plan om Het Plein te 

renoveren. Er is hiervoor een werkgroep opgericht,  maar de volgende stap blijkt moeilijk. Het 

Centrumplan zal ook meegenomen moeten worden in de realisatie. We hopen dat na zoveel jaar 



praten en denken over er een knoop doorgehakt gaat worden en het centrum van Biddinghuizen er 

weer aantrekkelijk uit komt te zien. En ook hierin blijft burgerparticipatie belangrijk.  

Ideeën mogen in de pauze op een vel papier genoteerd worden, maar natuurlijk ook via mail 

toegestuurd worden. 

Het inloopuurtje: Wij zitten 1 uur in de maand in de Binding om met inwoners in gesprek te komen. 

Kom gerust langs als je vragen hebt.  Lidmaatschap van Dorpsbelangen is niet vereist hiervoor. 

Zijn er kleine problemen, zoals een loszittende stoeptegel of omgewaaide borden etc., kan dit 

gemeld worden in de Fixi app van de gemeente.  

Rondje met de gemeenteraad: Deze zomer heeft het bestuur een rondje gelopen met leden van de 

gemeenteraad om eens te kijken wat de aandachtspunten in het dorp zijn. Iedereen heeft dit als 

waardevol ervaren en dit gaat  jaarlijks herhaald worden. 

Onlangs was er een participatiebijeenkomst over de toekomst van de gemeente Dronten in de 

Binding. Inwoners werden gevraagd mee te denken over Wonen, Klimaat en natuur, Opgroeien, 

Recreëren, Reizen, Werken, Zorg en welzijn. De resultaten van de bijeenkomsten zijn te vinden op : 

dronten.ikpraatmee.nl . We zijn erg benieuwd naar de vervolgstappen. 

 

3. Voorstellen Martin Veldwijk, Lazise Hillebregt 

Lazise stelt zich voor. Zij woont in Swifterbant en is bewust wethouder van Biddinghuizen geworden. 

Ze nodigt de mensen uit om met haar in gesprek te gaan (bestuurlijk) en met Martin (ambtelijk) en is 

inmiddels al druk bezig om Biddinghuizen te leren kennen.  

Martin is gebiedsregisseur in Biddinghuizen sinds 1 september. Dat is een nieuwe functie en een pilot 

voor een jaar. De belangrijkste taak is om verbinding te vormen tussen Biddinghuizen en de 

gemeentelijke organisatie. Martin Veldwijk zal wekelijk in de binding zitten, zoals het nu lijkt op de 

donderdagmiddag.  

Ook zal hij regelmatig een stukje schrijven in BA om het dorp op de hoogte te houden. Een andere 

taak van Martin is om ambtenaren binnen het Gemeentehuis te laten samenwerken als het   

betrekking heeft tot onderwerpen uit Biddinghuizen: Integraal werken.  

Er volgen vragen over daadkracht, tijdslijnen en er wordt gerefereerd naar het Pleinenplan. Lazise 

geeft toelichting. Ze pleit voor duidelijkheid over vervolgstappen en tijdslijnen op een korte termijn. 

Vanuit de zaal komt de opmerking dat dit  een beetje lijkt op het concept ‘wijkpost’ van een paar jaar 

terug. Wat zijn de criteria om over een jaar te meten dat dit werkt? Martin licht toe dat dit middels  

een nulmeting gaat en een meting over 10 maanden. Diverse partijen en personen zijn inmiddels 

benaderd voor deze nulmeting. 

 

4. Mededelingen werkgroepen  

IJsvogel- Jan Schuurhuis vertelt voor de nieuwkomers dat de IJsvogel een  werkgroep is van 

dorpsbelangen en zich bezig houdt met het organiseren van activiteiten/evenementen in het dorp. Er 

is een nieuwe toiletwagen gebouwd in coronatijd. Ze organiseren Paaseitjes zoeken, activiteiten op 

Koningsdag, feestweek Opdreef, Sleepbootfestival, Sinterklaas intocht, Winterfair. Lichtjestour. 



Ze zijn met een enthousiast comité, maar staan altijd open voor nieuwe mensen. Ieder met eigen 

talenten.  

WIBB ( werkgroep interreligieuze bijeenkomst Biddinghuizen ) – Wim Kapteijn 

Wim voelt zich al heel lang betrokken bij het dorp. Verbinding maken vindt hij belangrijk. Vandaar 

dat Wim in WIBB zit. Deze Is ontstaan bij 40 jaar Biddinghuizen. De 16e  keer was afgelopen juli. Het 

wordt georganiseerd door de verschillende geloofsgemeenschappen. Niet alleen de religieuze 

groepen maar ook de mensen die interesse hebben om eens in de tent te komen kijken, zijn welkom. 

Wim wil graag het stokje overdragen aan iemand die zich hier ook hard voor maakt en de kar wil 

trekken om mensen met elkaar te verbinden. Hij wil wel graag betrokken blijven. 

Scharrelberg -Henk Aernaudts  

De groep is druk geweest met de renovatie van het broedgebied; er is een witte  Walibi gekocht; de 

Rabo Clubsupport  heeft weer mooi bedrag binnengebracht, daarvoor nog de hartelijke dank aan alle 

stemmers ; er is gestart met leuke projecten met de basisscholen;  de “dames” van de Scharrelberg 

organiseren activiteiten op de Scharrelberg; er zijn  veel werkzaamheden op de volkstuinen voor eten 

voor de dieren ; en sinds kort is er een Defibrillator op Scharrelberg. 

5. Gebiedsgebonden bijdrage 

Martijn Veldkamp is namens DB  betrokken bij gebiedsgebonden bijdrage Windmolens en 

windfondsen die daardoor beschikbaar komen. Windfonds groen zal gaan uitkeren in Biddinghuizen. 

Gelden komen in een stichting die in oprichting is. De werkgroep binnen Dorpsbelangen zien wij als 

gesprekspartner voor het nieuwe bestuur. Bedragen die ieder jaar  beschikbaar komen liggen rond 

de 300.000 Euro. Er is een raad van toezicht samengesteld. Het bestuur is samengesteld en de 

Stichting zal de dialoog gaan voeren met het dorp. De adviesraden bekijken de aanvragen en brengen 

advies uit. De werkgroep is een gesprekspartner voor de stichting en het dorp.  

Een zorg is dat er best grote bedragen beschikbaar komen. Er gaan avonden georganiseerd worden 

voor het dorp om plannen te gaan bedenken voor deze bedragen. Deze zijn bedoeld om het 

leefklimaat in het dorp te verbeteren. Daar zal volgend jaar meer informatie over komen. De eerste 

aanvragen kunnen  circa 2024 behandeld worden. 

6. Beweegbos  

Natalie Willems laat m.b.v. een plattegrond zien waar de werkgroep Beweegbos zich mee bezig heeft 

gehouden.  De afgelopen periode is er hard gewerkt aan het Beweegbos, nog niet alles is helemaal af 

, en delen moeten ook nog  gekeurd worden.  Het is bedoeld om meer mensen in beweging te 

krijgen. Door middel van samenwerking met verschillende partijen worden er activiteiten 

aangeboden in het bos. Iedereen kan gebruik maken van de toestellen en er komen binnenkort nog 

bordjes met QR codes, waarmee  diverse oefeningen gedaan kunnen worden. 

7. 60 jaar Biddinghuizen  

Dyane van Bavel zit namens dorpsbelangen  in de werkgroep 60 jaar en zij zijn druk bezig om in 2023 

Biddinghuizen te laten bruisen. Er worden leuke activiteiten georganiseerd, gecombineerd met de 

activiteiten van de Ijsvogel. De 1ste  activiteit is op Nieuwjaarsnacht. We hopen op een inzet van een 

ieder en zien je graag bij onze activiteiten. 

 

Na de Pauze 



 

8. Paneldiscussie 

Joris Heemskerk en Martijn Veldkamp leiden de paneldiscussie. Hieraan werken mee: Erik Heidenrijk 

en  Paula Weiland beide werkzaam bij de gemeente Dronten, en opnameleiders voor de opvang bij 

Walibi en  David Corver van het COA, Locatie manager bij de opvang Walibi. Hij runt met een collega 

van het AZC Dronten de noodopvang in Biddinghuizen. 

• Wat is de rolverdeling tussen COA en Gemeente? COA ontvangt normaliter de asielzoeker en 

begeleid ze(niet in Biddinghuizen) totdat ze weer weg gaan. Het gaat hier om noodopvang. 

Gemeente is verantwoordelijk voor openbare orde en veiligheid, besluitvorming, 

vergunningen traject en informeren van de raad.  

• Wat is de stand van zaken nu? Het is heel snel gegaan, er is een grote locatie neergezet en de 

eerste bewoners zijn 1 november gearriveerd. 100-150 mensen per dag is het doel. Een 

stukje opvang is geregeld,  nu worden de puntjes op de i gezet. Het begin is er. 

• Bewoners die arriveren, wat voor type bewoners zijn dat? Het is een gemêleerde groep. Ook 

gezinnen met kinderen. Uitzonderingen zijn bijvoorbeeld kwetsbare gezinnen zoals moeders 

met pasgeboren baby’s, die worden op andere plekken geplaatst. Veel mensen komen uit ter 

Apel en uit de crisis noodopvang. 

Het zijn  mensen die al een gesprek hebben gehad in Ter Apel maar ook mensen die nog geen 

gesprek hebben gehad maar bijvoorbeeld wel een TBC check.  

• Hoe ziet een gemiddelde dag van een bewoner op een noodopvang eruit? Nu vooral een 

beetje terrein verkennen en contact maken met mensen die dezelfde taal spreken. Even 

uitrusten. 

Ook wordt er hulp gevraagd bij klusjes zoals schoonmaken en opruimen.  Dit voor de 

betrokkenheid, en omdat de ervaring leert dat ze graag wat te doen hebben. 

• Er is door het COA naar en van station Dronten een pendelbus georganiseerd voor de 

bewoners. 

• Gezondheid van de asielzoekers: Er is een huisarts aanwezig, praktijkondersteuners, GGD en 

GGZ ook regelmatig aanwezig. Alles zoveel mogelijk op locatie. Tandarts niet. Men kan naar 

de tandarts toe of er wordt er een ingevlogen indien nodig. 

 

• Op de inloopavonden waren er zorgen over de veiligheid. Hoe kijken jullie daarnaar? 

Er zijn 6 extra Boa’s ingezet om toezicht te houden. Er is ook beveiliging aanwezig op de 

opvangplek. Incidenten worden binnen het COA afgehandeld. 

• Er zijn ook vragen over de tijdelijkheid van dit project. Hoe tijdelijk is dit werkelijk? 

De COA  heeft een huurcontract tot 15 april, 1 april moet de laatste bewoner weg zijn. Begin 

maart gaan ze al uit faseren. De tijdelijkheid staat niet ter discussie. 

• Als er nog vragen zijn vanuit het dorp, waar kunnen ze dan terecht? Er is een 

telefoonnummer en via de website van de gemeente word je verwezen naar de betreffende 

informatie. Ook kun je een vraag via  mail sturen. 



 

9.  Uitreiking gouden ijsvogel 

Wim Kaptein krijgt op zijn verjaardag de Gouden Ijsvogel uitgereikt. 

Anton Mangnus ( WIBB ) en Rian Ceelaert ( Stichting de Ijsvogel ) vertellen wat Wim allemaal voor 

het dorp doet. Wim is betrokken bij veel activiteiten als vrijwilliger van de Ijsvogel, Dorpsbelangen, 

Kerk, hij loopt diverse collectes, stuurt de WIBB groep aan en zit nooit stil. Van harte gefeliciteerd 

Wim met deze Gouden Ijsvogel en namens het hele dorp bedankt voor jouw inzet. Graag zou Wim 

voor de WIBB een nieuwe kartrekker vinden. Hij doet hierbij een oproep aan het dorp. 

10. Rondvraag  

1 van de aanwezigen geeft aan dat het fijn is dat Dorpsbelangen zich zo inzet voor ons dorp. 

Daarnaast wil hij naar aanleiding van de  presentatie van de gemeente en de COA  graag serieuze 

aandacht van de gemeente voor de problematiek rondom de arbeidsmigranten aan Roodbeenweg.  

De vergadering sluit rond 22.00 uur 

 


